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ДИНАМИЧЕСКИЕ «СХЕМЫ ДЕЙСТВОВАНИЯ»  

В ПОРОЖДЕНИИ МНОГОМЕРНОГО СМЫСЛА 

 

С.Н. Бредихин  

 

Обсуждаются проблемы распредмечивания и опредмечивания неузуального многогранного смысла при 

смыслопорождении. Рассматриваются возможные «схемы действования» продуцента в полихронотопном 

пространстве философского дискурса. Анализируются возможности выстраивания «схем действования» 

на основе экзистенциалистских текстов Мартина Хайдеггера. Применение феноменологической рефлексии 

по «схемам» структурирует и позволяет прогнозировать процесс повторного опредмечивания граней 

смысла.  
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трансформации смысловой суперструктуры, смыслопорождение, феноменологическая рефлексия. 

 

 

S.N. Bredikhin 

Dynamic “schemes of action” in generating a many-sided sense 

 

In this research the problems of desobjectivation and objectivation of not usual multidimensional sense are 

discussed at the hermeneutical sense derivation process. Producers "Schemes of acting" within polychronotopical 

space of philosophical discourse are considered. Examples of each forming type of "schemes of acting" on the basis 

of Martin Heidegger's existentional texts are analyzed. The application of phenomenological reflection according to 

"schemes" structures and allows to predict the sense edges reobjectivation.  

Key words: hermeneutical conception, «schemes of acting», philosophical discourse, sense superstructure 

transformation, sense derivation, phenomenological reflection. 
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